



ACTA

Expedient núm.	Òrgan col·legiat
PL/2025/13	El Ple

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria: ordinària

Data i hora: 30 de juliol de 2025

Durada: de 08.33 h a 10.35 h

Lloc: sala de plens

Presidida per: Martí March Cerdà

Secretària: Francisca M. Adrover Cànaves

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Càrrec	Nom i Llinatges	Assisteix
Batle-president	Martí March Cerdà	SÍ
Regidora	Maria José Jiménez Escribano	SÍ
Regidor	Antoni Cànaves Capllonch	SÍ
Regidora	Maria Morro Cifre	SÍ
Regidora	Catalina Carbonell Torres	SÍ
Regidor	Mateu Tugores Vives	SÍ
Regidora	Joana Aina Campomar Orell	SÍ
Regidora	Stephanie Pozo Mcintyre	SÍ
Regidora	Joana Xamena Cifre	SÍ
Regidor	Miquel Àngel Sureda Massanet	SÍ
Regidor	Bartomeu Cifre Ochogavia	SÍ
Regidor	Josep Marquet Cerdà	SÍ
Regidor	Mateu Soler Estrany	SÍ
Regidora	Maite Vasallo Vilar	SÍ
Regidor	David Alonso García	SÍ
Regidor	Miguel Ángel Torres Luque	SÍ





AJUNTAMENT DE POLLENÇA

Regidor	Bianca Maria Aguilar Ryan	SÍ
Interventor	Alberto Valicourt Genzor	SÍ
Secretària	Francisca M. Adrover Cànaves	SÍ

ORDRE DEL DIA

A) PART RESOLUTIVA

1. Aprovació de les actes de sessions anteriors
2. Expedient 3065/2025. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de ratificació de la Resolució de Batlia núm. 2025/806, de 10 de juliol, de personació davant el TSJ de les Illes Balears en recurs contenciós interposat (Procediment Ordinari 548/2025)
3. Expedient 3124/2025. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la concessió de les Distincions en el dia de la Patrona 2025
4. Propostes/Mocions d'urgència: Expedient 3367/2025. Moció del grup municipal Tots - El Pi per a regular i coordinar les Festes de la Patrona mitjançant una comissió específica

B) PART DE CONTROL I SEGUIMENT

1. Informació de Batlia
2. Dació de compte de resolucions de Batlia
3. Precs i preguntes

Una vegada verificada per la secretària la constitució vàlida de l'òrgan, el president obre la sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l'ordre del dia.

Desenvolupament de la sessió

A) PART RESOLUTIVA

1. Aprovació de les actes de les sessions anteriors

Favorable	Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment
------------------	---

El batle-president demana als reunits si qualche membre dels assistents ha de formular cap observació a l'esberrany de l'acta corresponent a la sessió ordinària de 26 de juny de 2025 i als de les actes corresponents a les sessions extraordinàries de 16 de juliol de 2025, respectivament.

No se'n formula cap, d'observació.

Se sotmet a votació l'aprovació de les actes i n'esdevé el resultat següent: *unanimitat (17)*.



2. Expedient 3065/2025. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de ratificació de la Resolució de Batlia núm. 2025/806, de 10 de juliol, de personació davant el TSJ de les Illes Balears en recurs contenciós interposat (Procediment Ordinari 548/2025)

Favorable	Tipus de votació: ordinària
	A favor: 10 En contra: 0 Abstencions: 7 Absents: 0

A continuació es dona lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent General, que transcrit literalment diu:

“Fets

1. El 10 de juliol de 2025, es va dictar la Resolució de Batlia que, a continuació, es transcriu literalment:

«Decret núm. 2025/806, de 10 de juliol, de personació en el procediment ordinari 548/2025 de la Sala Contenciosa Administrativa núm. 1 del Tribunal Superior de Justícia de les Illes Balears (dimanant del procediment ordinari 74/2025 del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 4) sobre recurs contenciós administratiu interposat, i de la designació de professionals que exerceixin la representació processal i la defensa lletrada

Vista la diligència d'ordenació dictada el 23 de juny de 2025 per la lletrada de l'Administració de Justícia de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de les Illes Balears i documentació que l'acompanya (2025-E-RC-4228, de 3 de juliol de 2025), en què, una vegada examinats els documents remesos pel Jutjat Contenciós Administratiu núm. 4 de Palma, en el procediment ordinari 0000074/2025, l'esmentat Jutjat del Contenciós Administratiu núm. 4 va declarar, mitjançant interlocutòria núm. 105/2025, de 18 de juny de 2025, la manca de competència objectiva per conèixer del procediment i, en conseqüència, remetre les actuacions al Tribunal Superior de Justícia de les Illes Balears, per tal que aquest, si escau, assumeixi la competència.

Vista l'obligació que té aquest Ajuntament d'exercir, a través dels seus òrgans decisoris, les accions necessàries, per a la defensa dels seus drets i béns per imposició de l'article 68.1 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases de règim local i el seu correlatiu article 146.1 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, en relació amb l'article 220.1 del Reglament d'organització, funcionament i règim Jurídic de les entitats locals; i la qual cosa, en el supòsit que ens ocupa implica que l'Ajuntament ha de comparèixer en el procediment judicial iniciat després del recurs contenciós administratiu interposat i personar-se en defensa dels interessos de la Corporació.

En conseqüència, i de conformitat amb les atribucions conferides per l'article 21. 1. k) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del règim local, dicta la següent

Resolució

1. Personar-se davant la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de les Illes Balears, en el procediment ordinari 0000548/2025 (dimanant del procediment ordinari 0000074/2025 del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 4, de Palma), a la vista de la documentació rebuda de l'òrgan judicial abans esmentat (2025-E-RC-4228, de 3 de juliol de 2025).





2. Designar la procuradora senyora Lluïsa Adrover Thomàs, perquè exerceixi les funcions de representació legal, i els lletrats Maria Martina Plomer Cifre i Miquel Ripoll Torres, perquè exerceixin indistintament les funcions de representació i defensa lletrada, als efectes que en nom i representació de l'Ajuntament compareguin en el referit procediment i el segueixin en tots els seus tràmits.

3. Notificar aquesta resolució a l'òrgan jurisdiccional competent, als lletrats i procurador designats, als efectes pertinents.

4. Sotmetre a la consideració del Ple de la Corporació aquesta resolució en la primera sessió que se celebri perquè en prengui coneixement i n'acordi, si escau, la ratificació.».

2. El 17 de juliol de 2025, la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de les Illes Balears ha acordat, mitjançant Interlocutòria adoptada a dit efecte, estimar la competència de dit òrgan judicial pel coneixement i resolució del recurs / assumpte remés pel Jutjat Contenciós Administratiu núm. 4 de Palma i que, per part del lletrat de l'Administració de Justícia es dicti l'oportuna resolució a fi de donar el tràmit corresponent al present recurs (2025-E-RC-4578, de 21 de juliol).

Fonaments de dret

1. La necessitat de què l'acord de personació de la Corporació en procediments contenciosos sigui adaptada per l'òrgan competent, és a dir, en funció de la matèria sobre la qual versa el procediment judicial, ha estat reconeguda per la Jurisprudència, com resulta de la Sentència del Tribunal Suprem de 10 de maig de 2022 (Rec. 1009/2009).

2. L'exercici de les accions legals correspon a l'òrgan que tingui la competència per raó de la matèria, tal com determinen l'article 21.1 k) i l'article 22.2 j), respectivament, de la Llei 7 /1985, de 7 d'abril, reguladora de les bases del règim local.

3. L'article 21.1 k) de la Llei 7/1985, de 7 d'abril, reguladora de les bases del règim local, estableix que correspon al batle l'exercici de les accions judicials i administratives i la defensa de l'ajuntament en les matèries de la seva competència, inclús quan les hagi delegat en altre òrgan, i, en cas d'urgència, en matèries de la competència del Ple, en aquest supòsit donant compte al mateix en la primera sessió que celebri per a la seva ratificació.

Vista la proposta de resolució PR/2025/1784 de 22 de juliol de 2025.

Acord

Únic. Ratificar la Resolució de Batlia núm. 2025/806, de 10 de juliol, de personació davant el Tribunal Superior Superior de Justícia de les Illes Balears, Sala Contenciosa Administrativa, en el recurs contenciós interposat per INMOBILIARIA FORMENTOR SA, procediment ordinari 548/2025, contra l'Acord del Ple de 27 de març de 2025 pel qual es va desestimar el recurs de reposició interposat contra l'Acord del Ple de 30 de gener de 2025 pel qual s'aprovà la suspensió de la tramitació i aprovació de plans de desenvolupament, d'instruments de gestió, així com de la concessió d'autoritzacions i llicències urbanístiques i la possibilitat de presentar comunicacions prèvies, en l'àmbit del sòl urbà de Formentor del Pla general d'ordenació urbana local, i oposar-se al mateix, exercint les corresponents accions per a la defensa dels interessos municipals; i, en conseqüència, validar íntegrament el contingut resolutiu de la





mateixa.”

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n'esdevé el resultat següent: deu (10) vots a favor dels grups municipals *Partit Socialista de les Illes Balears i Més per Pollença*; i set (7) vots d'abstenció dels grups municipals *Tots-El Pi*, *Partit Popular* i *Unió Mollera Pollencina*.

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els Acords continguts en el mateix.

3. Expedient 3124/2025. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la concessió de les Distincions en el dia de la Patrona 2025

Favorable	Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment
------------------	---

Tot seguit es procedeix a la lectura del Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent General, que transcrit literalment diu:

“Fets i fonaments de dret

Vist que, com cada any, per la festivitat de Nostra Senyora dels Àngels, Patrona de Pollença, l'Ajuntament concedeix distincions pel treball d'individus o col·lectius en pro del municipi, la gestió dels quals redundi en el seu benefici, i per la seva contribució al creixement i l'enriquiment cultural, social i econòmic de Pollença per dur a terme actes que determinin avantatges per a la població; per la constància i la laboriositat en l'exercici dels càrrecs desenvolupats de manera gratuïta i tot allò que afavoreixi, d'una manera notòria i evident, el progrés i el desenvolupament del poble o contribueixi a l'enfortiment del seu prestigi.

Atès el procediment iniciat, mitjançant Provisió de Batlia dictada l'11 de juliol de 2025, per procedir al lliurament de les Distincions de la Patrona de conformitat amb el que disposen els articles 3 d) i 6 del Reglament municipal especial d'honors i distincions publicat en el *Butlletí Oficial de les Illes Balears* núm. 173 de 22 de novembre de 2012, en relació a la modificació del citat text normatiu publicada en el *Butlletí Oficial de les Illes Balears* núm. 28 de 5 de març de 2019.

Vist l'informe preceptiu de Secretaria emès l'11 de juliol de 2025 sobre la legislació aplicable i el procediment a seguir; considerant les propostes formulades pels diversos grups municipals, així com la constitució del Jurat, en reunió celebrada el 21 de juliol de 2025 prèvia resolució de convocatòria a dit efecte per mitjà del Decret núm. 824/2025, de 17 de juliol, per a la deliberació i la determinació dels mèrits o les circumstàncies que aconsellen aquestes distincions després d'haver-ne efectuat el pertinent estudi per Jaume Llompart Vives, llicenciat en Història, i la tècnica de l'àrea de Cultura, Marina Velasco Puigròs.

De conformitat amb la proposta de concessió que es recull en el punt 3 de l'Acta de reunió del Jurat de 21 de juliol de 2025.

Vista la proposta de resolució PR/2025/1785 de 22 de juliol de 2025.





Acord

Primer. Concedir, a l'acte que se celebra en el dia de La Patrona, les següents Distincions a les persones i a les entitats que seguidament es relacionen:

- A Antònia Cabanellas Seguí, per ser un exemple de lluita, de superació i de compromís amb el municipi de Pollença.
- A l'Associació Grup Pollencí de Teatre, per promoure, impulsar i desenvolupar activitats culturals relacionades amb les arts escèniques fomentant la creació artística i la recuperació i la conservació del patrimoni teatral i cultural de Pollença.
- A Francisco Martín Torres i Joan Antoni Moreno Bennàssar, en concessió de forma conjunta, per les seves trajectòries esportives vinculades a l'Escola de Piragüisme del Real Club Nàutic del Port de Pollença i al piragüisme internacional d'elit, respectivament.

Segon. La Batlia efectuarà el lliurament del present honor i distinció en acte solemne i públic, amb assistència dels membres de la Corporació municipal i d'aquelles autoritats i representacions que s'estimin convenients, d'acord amb l'establert a l'article 7 del Reglament municipal especial d'honors i distincions de l'Ajuntament de Pollença.

Tercer. Donar trasllat d'aquest Acord als distingits, en consideració a la concreció del reconeixement de forma institucional, als efectes oportuns."

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n'esdevé el resultat següent: *unanimitat (17)*.

Atès el resultat de la votació, que representa el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de membres de la Corporació requerida per a l'adopció del present Acord, es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els Acords continguts en el mateix.

4. Propostes / Mocions d'urgència

Tot seguit per part de la Batlia es demana si qualche grup polític desitja sotmetre a consideració del Ple qualche assumpte més, de conformitat amb l'article 91.4 Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF).

Per part del grup polític municipal *Tots - El Pi* es sotmet a consideració del Ple una **Moció per regular i coordinar les Festes de la Patrona mitjançant una comissió específica (Expedient 3367/2025)**.

En primer terme, el batle sol·licita del portaveu del grup proponent que justifiqui la urgència de la Moció pel que, a continuació, el portaveu regidor Bartomeu Cifre Ochogavia procedeix a justificar el caràcter urgent de la mateixa assenyalant, fonamentalment, que en base als fets succeïts en posterioritat al termini establert per a la presentació de propostes i/o mocions - que ha impossibilitat la seva inclusió a l'ordre del dia - es considera necessari el seu tractament davant els esmentats fets, derivats de l'enrenou que ha suposat la presa d'algunes decisions envers la festa. Afegeix





que, si es reconeix la urgència i es procedeix al seu debat, els acords que s'hi proposen, si prospera, òbviament s'executarien de cara a la propera edició de les festes de la Patrona.

Seguidament el batle concedeix un torn d'intervencions als portaveus dels diversos grups municipals, així com al regidor delegat de l'àrea de Festes, Mateu Tugores Vives, generant-se un debat envers el reconeixement o l'apreciació de la urgència.

Finalment intervé el batle i manifesta que aquest debat sobre la creació de les comissions proposades, que inclús ja ha anat més enllà de la justificació de la urgència de la Moció, es pot fer més endavant, amb més tranquil·litat i consens, tractant-se d'un assumpte que no s'ha de polititzar pel que conclou que, sí bé pot estar d'acord amb la creació formal d'una comissió, no n'aprecia la urgència de la Moció que, alhora, li sembla oportunista la seva presentació.

Sotmès a votació el reconeixement i ratificació del caràcter urgent de la Moció, n'esdevé el resultat següent: deu (10) vots en contra dels grups municipals *Partit Socialista de les Illes Balears i Més per Pollença*; i set (7) vots a favor dels grups municipals *Tots - El Pi, Partit Popular i Unió Mollera Pollencina*.

Atès el resultat de la votació, es declara no apreciada la urgència de l'assumpte per procedir al seu tractament, de conformitat amb l'establert a l'article 82.2 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears i a l'article 83 del Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF).

No se'n presenta cap més, de proposta i/o moció d'urgència.

B) PART DE CONTROL I SEGUIMENT

1. Informació de Batlia

No n'hi ha, d'informació rellevant.

2. Dació de compte de resolucions de Batlia

D'acord amb el que disposa l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF) es dona compte de les resolucions adoptades i registrades des de dia 26 de juny de 2025 fins dia 29 de juliol de 2025 (ambdós inclosos), al Llibre de Decrets (des del núm. 724/2025 al Decret núm. 887/2025), al qual els regidors i les regidores hi tenen accés directe mitjançant el gestor documental, als efectes del control i fiscalització dels òrgans de Govern.

Els reunits en resten assabentats.





3. Precs i preguntes

3.1 Preguntes del grup municipal *Unió Mollera Pollencina* (RGE núm. 2025-E-RPLN-19, de 27 de juliol)

Seguidament, la regidora Bianca Aguilar Ryan formula les preguntes següents

P1: Des del passat 1 de març els veïnats del Putxet de Gotmar han de baixar el seu rebuig a un contenidor ubicat al c/ Pinsà. Només es disposa d'un sol contenidor per tots els veïnats del Putxet que és totalment insuficient. Tenen pensat posar més contenidors?

R1: Respon la regidora Joana Aina Campomar Orell, diu que la gent del Putxet que malauradament és cert que no podem passar a recollir el fems allà a dalt, han de baixar el fems a baix; tenen sis contenidors en tot el carrer Pinsà, n'hi ha tres en els llocs de baixada: un a les escales, l'altre pel Bellauba i l'altre al carrer Oronella. Per ara, sembla, que aquests tres contenidors són suficients si bé el compromís és que estarem pendents i, si s'ha d'afegir un contenidor en el carrer Oronella, s'afegirà.

P2: En quin estat es troben les obres de reparació del paviment al Putxet de Gotmar? El consistori va donar 3 mesos al propietari del solar per executar l'obra i ja s'han complit els 3 mesos sense gairebé cap avanç. Hi haurà algun tipus de sanció pel propietari per incomplir amb els terminis establerts?

R2: És evident que la nostra preocupació, des del primer moment, és veure com aquesta situació perillosa es pot arreglar, diu el batle. Evidentment li vàrem donar aquest temps, i quan aquest acabi, s'està estudiant si al final es posarà la sanció corresponent d'acord amb la situació que hi ha. Afegeix que des d'Urbanisme s'està inspeccionant tot el procés i això és el que realment interessa: seguretat i que acabin les obres al més aviat possible.

No es sap en quin punt està, ara mateix, idè? insisteix la regidora Bianca Aguilar Ryan.

Contesta el batle que les obres no estan acabades, estan en procés, hi ha hagut molts d'endarreriments i s'estan fent.

P3: Des de fa un temps el bar del poliesportiu del port de Pollença tanca a les 17.00 h, deixant sense servei als usuaris del poliesportiu. A que es deu aquesta modificació d'horari?

R3: No és ben bé així, contesta el regidor Mateu Tugores Vives. Des del dia 21 de juliol a l'1 d'agost, durant el torneig de pàdel, el servei de bar es va traslladar a la zona de calistènia i varen tancar el bar. És a dir, tots aquests 10 dies tenen el servei de bar a la zona de calistènia per manca de personal. El torneig es feia els capvespres i dura fins les 12h (del vespre) aproximadament i per tant, augmentaven les hores que feia el servei de personal.





La setmana anterior al torneig es va tancar a les 19 h per donar aquest servei durant aquests 10 dies. Vull avançar que durant la primera quinzena d'agost tindran vacances i redueixen les seves vacances d'1 mes a només 15 dies.

P4: Ens hem assabentat que actualment la Banda de Música de Pollença està en una situació molt complicada econòmicament. Segon ens comenten, l'Ajuntament no ajuda gaire al·ludint que la burocràcia és lenta. Ens poden dir perquè l'Ajuntament no ajuda a la Banda de Música de Pollença sobretot essent a les portes de les Festes de la Patrona on ells tenen un paper fonamental?

R4: Respon la regidora Maria José Jiménez Escribano. Diu que l'Ajuntament ha respost amb totes les eines administratives i personals que té. Actualment la Banda té un pagament anticipat de 21.000 € i en un futur dignarem el nou conveni que s'ha endarrerit perquè ha suposat uns canvis substancials, no té res a veure amb els convenis anteriors.

P5: A quasi tot el port de Pollença els passos de vianants estan esborrats tant per la brutor com per la manca de manteniment/pintura, essent molt perillós pels vianants. Tenen pensat pintar els passos de vianants?

R5: Continua la regidora Jiménez Escribano, diu que sí; que tenen previst pintar-los, ho tenim en marxa.

P6: Durant els darrers dies s'han duit a terme la poda d'arbres als carrers del municipi. El fet que la poda s'hagi fet tard provoca que els arbres fan molta brutor i els vianants es queden aferrats a les voreres. Perquè s'ha fet la poda tant tard? La poda es farà sempre en ple estiu?

R6: Gràcies per fer-nos arribar la seva inquietud, contesta la regidora Stephanie Pozo Mccintyre.

Per començar, vol dir quer que la poda realitzada als carrers del municipi durant els darrers dies no s'ha fet tard ni fora de temps. La poda adequada no respon exclusivament a un calendari fix, sinó que es realitza quan l'arbre ho necessita o quan es detecten incidències que afecten la seguretat o la circulació de vianants i vehicles. En aquest cas, les actuacions s'han dut a terme per evitar interferències amb les façanes, el pas de vianants, senyalització, enlluernament o estacionament de vehicles; i per garantir unes condicions de seguretat adequades a la via pública. Aquest tipus de poda puntual és necessària, independentment de l'època de l'any, i sempre es procura fer amb la màxima eficiència i les mínimes molèsties possibles per als veïns i veïnes.

Reitera les disculpes si l'actuació ha causat cap incomoditat, i agraïm la comprensió de la ciutadania per continuar treballant per mantenir l'espai públic en condicions òptimes i garantir la seguretat.

P7: Hem vist a xarxes socials que un cotxe d'EMSER estava aparcats a Inca, bastant lluny (a 500 m) del garatge on suposadament s'havia de fer una visita a un concessionari. Ens poden dir quins serveis se va fer al cotxe de l'empresa? Qui va deixar el cotxe allà i qui el va recollir?





R7: Aquest cotxe està a disposició de la gerència des de fa molts d'anys, no d'aquesta legislatura, per fer gestions al municipi, a Palma o a altres municipis quan fa falta, contesta la regidora Joana Aina Campomar Orell. Exposa que, en aquesta ocasió, per millorar la logística i evitar desplaçaments, aquest cotxe es va traslladar divendres 18 de juliol a les 15 h per part del gerent a Inca on va quedar aparcad. I no es va moure ni tot el dissabte 19, ni tot el diumenge 20. I el dilluns 21 es va procedir precisament a anar a Inca Centro Auto a fer les cites que estaven concertades per part del gerent i també hi havia uns temes dels camions que s'havien d'aclarir i se'n va tornar a Pollença. I no hi ha res més a dir.

P8: Després de la polèmica sorgida després de la publicació de les Festes de la Patrona sobre la manca de festes per a joves a Pollença, ens poden dir perquè s'ha llevat la festa temàtica dels Jardins?

R8: El regidor Mateu Tugores Vives agraeix que es faci aquesta pregunta. Explica que les activitats que tenien previstes al Claustre aquest any, no havien deixat cap data buida per poder incloure aquesta festa. Davant aquesta situació i també durant tota la setmana sabeu que hi havia teatre, durant 4 dies la setmana passada, el dissabte anterior hi havia el segon *Orgull* en el Moll, no quedant lloc per fer aquesta festa.

Afegeix que va lamentar en el seu moment a la Ràdio la situació en què s'havia quedat, perquè creu que aquest col·lectiu de 18 a 35 anys, és el col·lectiu que té més actes per ells durant les festes de la Patrona si bé pareix que aquest acte era un acte que era fixe, del què ell no en tenia aquesta sensació. Però bé, crec que a la Ràdio ja vaig comentar que estava disposat a parlar amb ells. De fet, reitera que aquest procés de participació amb els joves no s'havia fet. Es farà la segona part de l'any perquè l'objectiu és que quan acabem l'any tinguem aquest procés participatiu acabat i traguem una sèrie de conclusions; però estic obert a parlar amb ells. I aquesta és exclusivament la raó.

P9: Ens han comentat que darrerament no hi ha aigua al cementeri per regar plantes ni per fer net les tombes. A que es deu?

R9: És veritat que es va haver de tancar el subministrament i de tots és sabut el problema que hi va haver amb la rompuda de la dessaladora i el temps que vàrem haver de menester per solventar aquesta incidència, diu la regidora Maria Morro Cifre.

A la part nova del cementeri hi ha molta pèrdua d'aigua, per tant, una de les mesures per no afectar a domicilis a habitatges particulars és tallar al cementeri.

Sí que és veritat que quan hi ha hagut tanatoris, sempre s'ha anat a obrir. Però després hi ha hagut altres moments que hi ha hagut problemes de subministrament i s'ha decidit tallar qualche estona o qualche dia l'aigua del cementeri.

Estam fent feina perquè això ho puguem solventar i com a mínim la part del cementeri vell pugui tenir aigua.

P10: El passat 12 de juliol va aparèixer al diari Última Hora un reportatge de dues pàgines sobre el segon any de legislatura de l'actual equip de Govern. Ens poden dir si aquest reportatge fou pagat per l'Ajuntament? En cas afirmatiu, quin va ser el preu total?



R10: Li donaré més informació fins i tot de la que demana, respon el batle. Aquesta és una proposta que va fer l'Última Hora, no en aquest ajuntament sinó a més ajuntaments. Nosaltres varem dir que sí, això ha costat 1.100 € més IVA i, evidentment nosaltres després de la proposta que ens va fer l'Última Hora a nosaltres i a altres ajuntaments hem dit que sí.

I a més, també ho va fer el *Diari de Mallorca* que també li dona la informació, també una informació al respecte que són 800 € més IVA.

P11: Al passeig Voramar núm. 57 el restaurant envaeix gran part del passeig amb taules i cadires fent que el pas pels vianants sigui molt difícil. Es fa una vigilància real i activa per part de la Policia Local de les ocupacions de via pública dels comerços i restaurants? Quantes infraccions s'han posat enguany per incompliment de l'Ordenança d'ocupació de via pública?

R11: La regidora Maria José Jiménez Escribano explica que quan varen arribar aquí no hi havia un protocol establert de vigilància de terrasses, és a dir escrit i formalitzat com per donar l'ordre al cos de policies. Els matins l'agent d'ocupació de via pública en fa la revisió i després sí que hi ha una vigilància per part de la Policia.

Ara pren la paraula la regidora Stephanie Pozo McIntyre, diu que justament d'aquest establiment no ens varen arribar les queixes de forma oficial; sinó que ens varen fer arribar companys i veïnats del municipi els "pantallazos" de les publicacions de les xarxes socials. Aquesta publicació la varem remetre el dilluns al policia agent d'Ocupació de Via Pública i va visitar l'establiment per recordar que hi ha una fitxa tècnica que està aprovada per la Junta de Govern Local i que no es pot excedir perquè és un incompliment de l'ordenança.

Però clar, l'acta no la pot aixecar retroactivament i sense que en aquell moment s'estigui incomplint. És a dir, en aquesta situació, i de forma excepcional i temporal no s'ha aixecat una acta, però sí que se'ls hi ha recordat que no es poden excedir de l'ocupació de via pública.

En cas de reiteració que observem que fora de l'horari de l'agent d'Ocupació de Via Pública es faci aquesta sobreocupació, m'agradaria recordar als veïnats que a la Línia Verda hi ha un apartat que és Ocupació de Via pública i que si ens fan arribar les seves queixes o incidències en aquell moment oportú, com que queda constància de la data i l'hora de l'incompliment, sí que podrem actuar a posteriori. Però en aquestes circumstàncies no hem pogut actuar a posteriori. Només per traslladar la informació i que ho sapigueu. Però sí que es fa de forma activa una vigilància.

Jo el que voldria també, és fer una crida als establiments amb el compromís que tenen d'ocupar com toca. Hi ha dos tipus d'ocupació: una cosa és la sobreocupació d'elements a l'espai autoritzat i, una altra és, l'ocupació fora de l'espai autoritzat. I això sí que no ho permetem i som molt estrictes. Fora de l'espai ocupat no es pot ocupar la via pública fora l'autorització pertinent. Perquè al final, estan deteriorant un espai que és de tothom.





Així que per favor, demanam que els establiments compleixin amb l'Ocupació de Via Pública perquè sinó ens veurem forçats a estudiar per altres anys mesures cautelars de restricció de l'ocupació.

3.2 Preguntes del grup municipal *Tots – El Pi* (RGE núm. 2025-E-RPLN-20, de 28 de juliol)

A continuació, el regidor Bartomeu Cifre Ochogavia dona lectura i formula les preguntes següents

P1: Ha passat un altre mes i l'esbaldrec del carrer Oronella segueix pràcticament igual, saben que qualche dia hi ha fet feina, però pareix que està lluny d'arreglar-se, causant molèsties als veïnats que no poden circular amb normalitat, agreujat quan hi va haver els talls d'aigua que varen tenir problemes per dur “camionades” d'aigua per omplir els dipòsits. Ens poden dir quines accions han fet perquè se solucioni com més aviat millor? I quina data tenen previst que estigui arreglat?

R1: Ja he respost al respecte a la regidora Bianca Aguilar Ryan, però li donaré més informació, diu el batle. Aquest esbaldrec té dues ordres d'execució i quan va entrar el projecte que varen validar els Serveis Tècnics i això l'havia d'executar el promotor que ho ha retardat per distintes qüestions.

Divendres passat va quedar fet el pilotatge, una obra complexa. I nosaltres ja hem dit que, evidentment, estam estudiant i estam fent inspeccions contínuament. I si al final d'aquest procés s'han de fer les sancions corresponents, les farem. Però ara en aquests moments, el que intentam és que facin la més via possible.

No tenen data prevista?, insisteix el regidor Bartomeu Cifre Ochogavia.

La data és al més aviat possible, teòricament hauria d'estar acabat, respon el batle.

P2: Parlant de la rompuda de la canonada de subministrament d'aigua de la dessaladora a Pollença. Saben que la reparació no corresponia a l'Ajuntament, però sí que és responsabilitat de l'Ajuntament subministrar aigua als veïns de Pollença. Ens poden dir per què hi va haver ciutadans de primera i de segona?, volem dir hi va haver veïnats que ni se'n varen témer i altres que varen estar més d'una setmana amb restriccions o sense aigua. No troben que s'hauria d'haver cercat solucions perquè arribàs l'aigua igual per tothom.

R2: Contesta la regidora Joana Aina Campomar Orell, diu que està sobrevinguda, és la primera vegada des de que es fa ús de l'aigua dessalada, ja fa molts d'anys que ha succeït això. Al final hi ha hagut una avaria a la canonada del Govern Balear, d'ABAQUA, sobrevinguda evidentment; però degut també al mal estat d'aquesta canonada que segurament és causa de quan es va fer aquesta canonada en el Govern en el seu moment que hi havia en Jaume Font de conseller. El que vol dir és que, evidentment, això és un problema perquè no teníem cap protocol per actuar. Jo crec que no s'havia pensat mai que aquesta situació es pogués donar. Pensa que vàrem actuar amb molta eficiència per la situació en la qual ens vàrem trobar.





Es varen activar en el 100 % i al màxim tots els pous que es tenien disponibles, inclús encara aquells que no havien acabat els tràmits però que ja teníem quasi tota la tramitació feta, es varen posar en marxa. Vàrem poder arribar casi, a més del 90 % de la població. I, el que és cert, és que hi ha hagut una pèrdua de pressió en general, i sobretot també, al port de Pollença que és el nucli que està més lluny; on l'aigua arriba amb menys pressió.

En cap moment s'ha pensat que hi havia ciutadans de segona, al contrari, creu que en tot moment hem pensat en donar aigua al màxim a tothom, actuant amb molta diligència.

Primer es va aturar tot el subministrament d'aigua "innecessària"; no diré innecessària però que es podia aturar sense causar greus impactes. Es va xerrar amb Ports perquè no es fessin netes les barques, es va xerrar amb el Club Nàutic, es va xerrar amb els hotelers perquè també la part de la zona turística si tenien aljubs fossin conscients de la problemàtica. En fi, es va reduir tema de despesa de consum d'aigua de piscines, de tot el que podíem reduir; el cementiri com ja s'ha explicat abans també va ser un dels afectats.

També he de dir quan va començar aquesta avaria ens varen dir que era qüestió de 24 h. És a dir, que durant aquests 7 dies que va durar l'avaria es va rompre 4 vegades. He de dir que després d'aquest problema hi ha hagut altres rompudes que no han causat, diguem que la població quasi no ho ha notat; però a altres llocs d'aquesta canonada i que per tant; manifesten que és un problema d'aquesta canonada. Un problema de que està mal feta, que el Govern Balear en el seu moment, l'empresa constructora va emprar un material deficient.

Per tant, és una situació que hem d'estar alerta. Hem après d'aquesta situació i s'estan estudiant totes les mesures possibles perquè si s'ha de tornar a donar, almanco puguem actuar amb la mateixa diligència, amb més celeritat i solventant tot el possible les mancances que s'han pogut ocasionar en aquesta passada setmana d'aquesta avaria que va durar una setmana.

Jo simplement vull afegir un parell de coses, comenta el batle. En aquests moments l'aigua dessalada es gairebé el 40 % del consum d'aigua que tenim a Pollença, un 40 %; la qual cosa vol dir que quan deixa de venir un 40 % durant 9 dies és evident que això té uns efectes concrets. Tot i això, cal dir i ho hem reiterat i ho reiterarem totes les vegades que sigui possible, que realment es va posar en marxa el pou de Ca'n Colet i de Gotmar que ha possibilitat que de qualche manera, malgrat aquests 9 dies de no subministrament d'aigua dessalada en el dipòsit de Ca'n Puig; el 90 % de la població va tenir aigua a Pollença.

És evident que el tema de la configuració i el fet que l'aigua que abasteix bàsicament des del Moll al dipòsit de Ca'n Puig va fer que realment el Moll de Pollença fos la zona amb més dificultats. No la de Pollença i Cala de St. Vicenç que va possibilitar que se'n tingués. És evident que a nivell tècnic s'han d'estudiar possibles solucions però jo vull posar de manifest un parell de coses. Una, hem de lluitar perquè de qualche manera la utilització dels pous sigui la manco possible tenint en compte que hi ha un procés de salinització progressiva que hem d'intentar que no sigui així i que per tant; hem d'utilitzar l'aigua de la dessaladora.

Continua dient que nosaltres de les reunions que hem tingut amb el Govern de les Illes balears, amb la conselleria que hem tingut sempre una bona col·laboració, mai hi ha hagut crítica malgrat els 9 dies de no subministrament, hem plantejat que es facin cates concretes de tota aquesta conducció d'aigua al dipòsit de Ca'n Puig perquè hi ha hagut petites ruptures que ens fan pensa que la situació no és l'òptima. Hem tingut reunions, les seguirem tenint i per tant,





estam treballant des d'EMSER, però també des del Govern de les Illes Balears per intentar que si això torna a passar tenim les alternatives adequades.

P3: Ens poden informar si el dipòsit d'aigua del carrer Oronella quan hi havia la falta d'aigua estava ple o buit? I per què no es va omplir a camionades?

R3: Continua amb la intervenció el batle i diu que varen posar en marxa totes les camionades possibles, i que consti que, ABAQUA, la Conselleria del Cicle de Mar i de l'Aigua va dir que teòricament hi havia un dispensador d'aigua dessalada que realment podíem utilitzar. El dispensador no estava en marxa, hem demanat que es posi en marxa si hi ha situacions d'aquestes característiques. Vàrem utilitzar les camionades que varen ser possibles malgrat les dificultats, perquè a vegades no és la urgència d'aquesta situació, va ser difícil fins i tot trobar camions que poguessin fer aquesta feina. I, així i tot, cal dir i hem de ser conscients que les camionades que haguéssim pogut fer hagués estat quasi impossible donar resposta a aquest dipòsit.

Intervé ara la regidora Joana Aina Campomar Orell, diu que la dessaladora no està preparada perquè puguem anar amb camió a cercar aigua. No està preparada. Ens ho varen dir al començament, però va resultar que no. I encara no està preparada, ho dic perquè també ho sapigüeu. Encara no està preparada, ni tenen els permisos ni hi ha cap lloc. Es va haver d'optar per cercar subministrament d'aigua d'empreses privades que subministren aigua de diferents pous. Ho dic perquè, si es calcula el tema d'aigua que faltava per donar un bon servei, crec que es va calcular que hauríem d'haver duit 300 camions/dia de 5 tones, que era quasi impossible. A part, que no hi havia cap pou que donàs això. Si de la dessaladora s'hagués pogut treure... però es que ni tan sols estava disponible. Ho dic perquè també val la pena saber les coses com són.

P4: Se'ns va informar que ABAQUA havia ofert que és poder dur aigua a camionades i que per suplir el subministrament tallat eren necessàries 20 camionades diàries, per quin motiu pareix que s'havia descartat, entenem que 20 diàries són moltes, però que 10 sí que era possible dur-les amb un dia, això més els pous que es varen posar en marxa no hagués mitigat en gran manera la falta de subministrament?

R4: Ja li hem contestat a aquesta qüestió, diu el batle, afegint la regidora Joana Aina Campomar Orell que ho vàrem provar però no feien senya en el dipòsit.

Segueix el batle i manifesta que, a més, hem demanat una i altra vegada al Govern de les Illes Balears que posa el dispensador d'aigua de la dessaladora per possibilitar que si passen coses d'aquestes, que han passat distintes ruptures des d'aquesta ruptura de 9 dies; tinguem la possibilitat de dur aigua de la dessaladora. Encara no està fet. Per tant, ho hem demanat i hem reiterat que es faci.

P5: Quines mesures s'han pres per què si hi ha unes noves rompudes, es pugui mitigar la falta d'aigua?

Afegeix el regidor Bartomeu Cifre Ochogavia, als efectes de concretar, que el dipòsit del carrer Oronella es nodreix dels pous de Gotmar. Els pous de Gotmar, en un moment determinat, poden donar un cabdal elevat tot i que és un pou que possiblement podria tenir amb un excés de cabdal una salinització, però en cas d'urgència, com va passar a sant Vicenç que es donava aigua del pou que moltes vegades es salinitza i no pujava d'aigua a dalt aquests dies i no va





passar res. Amb aquest, perfectament de les tres bombes que hi havia només n'hi ha una d'operativa, no?

Per tant, això fa que si no hi ha més bombes no hi pot haver en un moment determinat un cabdal pel que creu que és aquí on va fallar la logística, de poder donar un subministrament al port de Pollença des d'aquests pous que tenen tres bombes que puguin estar operatives, quan a dia d'avui només n'hi ha una d'operativa.

Per tant, pensen en aquest cas, aquesta mesura de tornar a muntar les bombes i de tornar a poder activar aquest dipòsit de la urbanització de Gotmar per un moment determinat poder donar aquest cabdal suficient per al port de Pollença?

R5: Respon la regidora Joana Aina Campomar Orell que els pous de Gotmar necessiten tractament sanitari ultraviolat perquè tenen problemes. No podem donar aigua només directe dels pous sense tractar, això és d'abans de nosaltres arribar. Però té un cabdal concret, no podem augmentar el cabdal perquè el tractament està adequat al cabdal.

Es va donar un màxim que es podia per donar aigua sanitàriament potable. De totes maneres, tots aquests pous, al final, xuclen d'allà mateix. I ara s'estan estudiant totes les mesures i si aquesta ha de ser la mesura, s'estudiarà.

Però en aquell moment, així com estava la instal·lació es va donar tot el cabdal possible des del pous de Gotmar perquè fos sanitàriament garantida l'aigua que es donava.

Nosaltres el que esperem del Govern de les Illes Balears es cuidi de que aquesta "tuberia" funcioni bé i que no tinguem problemes d'aigua.

P6: Al passat Ple vàrem demanar que es pintin els passos de vianants, ja que molts estan bastant despintat i quasi no es veuen, arran d'això se'ns ha fet arribar que hi ha alguns punts conflictius que en lloc de només pintar s'haurien de fer elevats per evitar accidents. Ens poden informar si la Policia té cap estudi dels punts a on hi ha més sinistralitat? Pensen que es podrien fer passos elevats els punts conflictius

R6: Respon la regidora Maria José Jiménez Escribano, diu que és veritat que hi ha hagut un lloc on hi ha un pas de vianants que sí que hi ha hagut una sinistralitat darrerament. La solució no és aquesta, no és fer un pas elevat, és una altra. Ja s'ha posat damunt la taula i ja s'està avaluant.

I, referent a altres que no són precisament pas de vianants però sí és veritat que hi ha un augment de velocitat en alguns carrers; sí s'han pres les mesures de reducció de velocitat.

P7: Hem vist per la premsa que pensen instal·lar pèrgoles fotovoltaiques a dos aparcaments del moll. Ens poden donar informació i si s'utilitzarà el projecte que es va fer la passada legislatura per l'aparcament de devora la piscina coberta.

Miri, al Moll hi ha dues actuacions per posar pèrgoles fotovoltaiques d'ombratge, respon el batle. Una a l'aparcament de l'estació i l'altra, a l'aparcament de Roger de Flor amb Almirall Cervera. En aquest darrer, s'han projectat dues pèrgoles a la part central de l'aparcament d'uns 450 m2 similars a les que estan posades al pavelló de Pollença per fer ombra i producció d'energia solar.





També està previst posar carregadors de cotxes elèctrics i l'actuació, com vostè sap, està finançada pels fons Netx Generation.

P8: Al port de Pollença hi ha molt pocs punts de subministrament d'energia elèctrica per carregar cotxes, això està agreujat que la majoria estan espenyats, només funcionen els dos de ports al passeig Saralegui. Els altres fa mesos que no estan operatius. Quines gestions s'han fet amb Melib perquè es posin en funcionament com més aviat millor.

R8: Contesta la regidora Stephanie Pozo Mcyntire i explica que el dia 29 de gener d'enguany es va posar en contacte amb nosaltres l'Institut Balear de l'Energia per confirmar que el següent llistat pendent de substitució de la maquinària és: Almirall Cervera, Cavall Bernat, Vicenç Buades i l'aparcament poliesportiu.

Dia 4 de març l'Ajuntament de Pollença va demanar a veure com estava previst fer aquestes tasques i quina previsió hi havia i ens varen contestar el següent: "que per problemes d'estoc amb la recepció de nous equips per fer la substitució dels equips obsolets de Melib".

Així que ara mateix ens trobem amb fase d'espera. Aquestes tasques les durà a terme la Melib amb l'Institut Balear de l'Energia arrel del conveni que tenim en vigor. I, tot d'una que tinguem més informació vos la transmetrem.

Compartesc la idea que al moll hi ha pocs punts de recàrrega i crec que una feina d'aquest equip de Govern és estudiar l'ampliació d'aquests punts de recàrrega en el moll.

P9: Ens podríeu informar sobre la previsió de tancament de la piscina coberta del Port de Pollença? Entenem que les obres de millora haurien d'haver començat fa temps i ens preocupa que moltes famílies es puguin quedar sense classes de natació dirigides durant els mesos de setembre i octubre.

R9: Pren la paraula el regidor Mateu Tugores Vives, diu que les obres de la piscina són unes obres molt necessàries perquè afecten a l'estructura de la piscina. Tant de bo ja estiguessin licitades i poguéssim començar les obres. Es varen licitar el mes de març/abril però la licitació va resultar deserta.

S'ha fet una revisió de preus que ha anat a la Junta de Govern Local urgent d'aquesta setmana i està seguint els tràmits administratius pertinents per poder licitar aquestes obres quan abans millor. Ja que les obres com he dit abans són molt necessàries.

La duració prevista és de 3 mesos i refent a quan es tancarà la piscina, doncs un poc ens vendrà donat pels terminis de les obres.

P10: Ens poden explicar per què fa poc podaven els arbres de Cecili Metel a les 6.30 h del matí, incomplint la normativa municipal sobre sorolls?

R10: En primer lloc vull demanar sincerament disculpes a la ciutadania per les molèsties ocasionades per les tasques de poda realitzades recentment al carrer Cecili Metel a primera hora del matí, diu la regidora Stephanie Pozo McIntyre.

Entenem que el soroll a hores tan primerenques pot generar incomoditats, especialment en aquesta època de l'any. Tanmateix, aquestes actuacions no es poden ajornar, ja que les





branques dels arbres interfereixen en les façanes dels edificis i dificulten la circulació segura de vianants i vehicles, especialment als espais d'estacionament.

Pel que fa a la normativa municipal, després de revisar el Reglament de Policia i Bon Govern, hem considerat que l'article 64 –encara que fa referència a activitats de construcció– permet, de forma anàloga, dur a terme feines de manteniment que no es poden ajornar per raons de seguretat o funcionament del servei públic.

Per tant, tot i ser conscients de les molèsties que això pot generar i reiterant novament les nostres disculpes, volem fer constar que aquestes intervencions són imprescindibles i s'han dut a terme amb la màxima diligència per minimitzar l'impacte. Agraïm la comprensió dels veïnats i veïnades.

P11: Com és que es va fer fora alguns nins petits de l'espai “reservat” per als nins de la Tropa, si després aquesta zona sempre sol estar més plena de pares que dels mateixos infants? Realment és necessari impedir que cap altre nin hi pugui accedir? No pensau que pot ser una mesura una mica discriminatòria, tenint en compte que és una zona on també podrien gaudir de la festa persones amb mobilitat reduïda o altres nins petits?"

R11: Respon la regidora Maria Morro Cifre, explica que primer de tot, aquest espai estava reservat ja l'any passat per els nins de La Tropa perquè puguin tocar en condicions i no haver de tocar des d'allà a baix, per protecció als petits. I, altre part de la palmera estava reservada per persones amb mobilitat reduïda perquè creem que és un dels pocs espais que poden gaudir de la baixada de bandera. No es va treure cap nin, i aquest espai completament informat de que seria per als nins de la Tropa i per les persones de mobilitat reduïda.





P12: Al programa de festes s'indica que La Patrona té actes pensats perquè tothom s'hi pugui sentir inclòs, i que cada persona ha de tenir el seu moment especial. Com valorau aquesta afirmació tenint en compte les queixes que han expressat diversos col·lectius a través de les xarxes sobre la manca d'activitats per a joves i nins?

R12: El regidor Mateu Tugores Vives diu que creu que ja ha contestat, però afegirà qualche cosa més. Jo no compartesc l'afirmació de que no sigui un programa pensat per tothom, que tothom s'hi senti inclòs. Crec que hi ha activitats per tots els col·lectius, però volia dir una cosa. Tota aquesta polèmica que hi ha hagut crec que ha emmascarat altres coses que són importants, que també n'hauríem d'haver xerrat.

El mateix dia que va sorgir aquesta polèmica que va sortir el programa de festes, prèviament es va presentar el vídeo de les Festes de la Patrona; cosa que en alguns mitjans de comunicació fins passat la polèmica aquesta se'n varen fer veu.

No he sentit cap menció, jo crec que tot això ha emmascarat altres coses que s'havien fet bé i no s'han valorat prou. També varem fer una presentació del programa de festes que enguany jo me'n sent especialment orgullós perquè crec que la feina feta per les dues persones que s'hi han dedicat, com vaig dir a la presentació, s'ha realitzat amb passió per fer aquest programa. Crec que també hi ha hagut altres actes de la Patrona que també, qualche cosa hauré de tenir que veure jo també com a organitzador de festes. Crec que n'Aineta que ha fet 5 representacions, qualche cosa haurem tengut a veure, sense desmerèixer que el mèrit és del Grup de Teatre Pollencí. Però, com va dir en Rafel Tries en el seu moment, vaig ser jo que el mes d'agost passat vaig anar a demanar-li si podien posar en marxa un projecte juntament amb l'àrea de Cultura del regidor delegat Miquel Àngel Sureda Massanet.

Crec que cada dia hi ha actes per nins, ahir per exemple hi va haver un Dragut Fest amb el simulacre infantil que va ser un èxit, crec que no hi havia anat mai tanta gent a n'aquest simulacre infantil. Avui tindrem un actuació musical també per nins. Per tant, no estem d'acord amb això que es diu aquí de nins.

Sí que és vera que hem tingut aquest problema amb els joves i crec que això emmascara tot lo altre del programa.

Ja hem dit que d'aquest procés de participació ciutadana crec que n'haurem de treure conclusions pertinents i crec que és necessari que tothom pugui dir lo seu. I crec que ho hem iniciat, és veritat que amb els joves hem tengut aquest problema.

Però, per acabar, jo sempre vaig dir a la ràdio quan hi vaig anar que estava disposat a escoltar els joves, a xerrar amb ells. Però no sabíem qui eren perquè ens van enviar un correu que deia que era la Joventut Pollencina, crec si no vaig equivocat. Però, nosaltres varem reiterar quan va passar el sen demà de dilluns, del dia que varem fer la festa; havia d'anar a la ràdio per xerrar també del programa i em varen demanar què opinava? I jo vaig dir que valor molt positivament que la festa s'ha duit en compte, hi ha hagut civisme, crec no hi ha hagut cap problema i seguia reiterant que estava disposat a xerrar amb ells.

I li llegiré el correu que ens han enviat a l'Ajuntament que diu el següent:

"Primer de tot, gràcies per la intervenció en matèria de seguretat. Entenem que era una oportunitat de fer veure que ens podem comportar i fer les coses bé. I per això, varem vetllar en tot moment. Ens varem coordinar molt bé, en Carles (el policia tutor) i d'aquesta manera en feim un balanç positiu.





Aclarir aquí que també, que la regidora Maria Jose Jiménez també va estar en contacte amb el policia tutor i amb el cap de Policia.

També moltes gràcies per les bones paraules tant del regidor de Festes, Mateu Tugores; com del batle Martí March que avui dematí han dit a ràdio Pollença referint-se als correbars. Nosaltres també estam oberts a parlar sobre aquets esdeveniment i que tant d'èxit per mantenir-lo anys propers. Així com també la possibilitat d'oferir noves idees. Som conscients de les dificultats que hem pogut ocasionar i de les molèsties personals la qual cosa, en cap moment, ha estat el nostre objectiu. De fet, dins els organitzadors trobam un ventall polític plural i això ho hem volgut deixar clar; tan el Govern com a l'oposició.

Sí, som conscients que algunes coses no s'han fet correctament. Va tenir molt d'èxit inicial i molt ràpid. Sabem que s'haurien d'haver duit a terme els processos administratius i també posar-nos en contacte amb vosaltres. Demanam disculpes per aquesta part, així com també ens vàrem posar en contacte amb en Pere Marcè, tècnic de Joventut, per demanar-li disculpes.

Esperam millorar de cara als futurs anys i aprofitam per oferir la nostra ajuda i col·laboració en qualsevol activitat que es pugui programar per substituir la gincana, ja sigui durant les festes o posteriorment. Tot va ser un dia festiu més, complementari de les activitats del programa i ens consta que tant els municipals que hi treballaren com els veïns estan ben contents i satisfets. Segur però que ho podem mantenir, millorar i complementar amb activitats per a diferents edats en el punts de festa."

Bé, res més. Tenim aquí nosaltres les portes oberts per parlar-ne amb ells; i crec que demostra que hem estat oberts i estam oberts a col·laborar en qualsevol moment amb aquest col·lectiu.

P13: Com s'explica que, malgrat l'existència d'una regidora amb dedicació exclusiva a Joventut, no s'hagi garantit cap espai ni activitat pels joves del municipi, a part de la gincana jove?

R13: Un aclariment, primer de tot, no tenc dedicació exclusiva a Joventut; tinc dedicació exclusiva però també a altres àrees, contesta la regidora Maria José Jiménez Escribano.

Dir que la programació del programa de festes s'ha fet de manera totalment col·laborativa.

Dir que sí, i ja ho ha explicat el regidor de Festes; el que va faltar va ser la festa dels Jardins, ja hem explicat perquè va faltar. I, des d'aquí vull explicar que aquest consistori (anava abans del que ha dit la regidora Joana Xamena Cifre, però ho explicaré), és vera que creim amb la participació ciutadana com a tal, i amb la participació de tots els col·lectius. De fet, les franges d'edats van des de Consell d'Infància, Consell d'Adolescència, Consell de Joventut. Com ha explicat el regidor Mateu Tugores Vives, la franja de Joventut va de 18 fins a 35. És precisament un col·lectiu que és molt complicat contactar amb ells, si ells no venen cap a nosaltres, perquè no hi ha un grup de gent format com per anar. Així com a través dels instituts, les escoles, els clubs esportius sí que s'arriba.

Jo des d'aquí vull convidar a n'aquests joves a que; nosaltres crec que hem demostrat que esteim oberts a totes les peticions que ens facin, tots els requeriments que ens facin. Reiter el que ha dit el regidor, des del minut 0 s'ha obert a xerrar amb aquests joves.

Des d'aquí vull donar l'enhorabona a n'aquests joves perquè varen demostrar que és un goig veure que els joves són capaços d'autoorganitzar-se i de lluitar o de fer una demostració de germanor per "algo" que els interessa. A vegades xerram de que els joves són inactius i a Pollença s'ha demostrat que no és així. I, a més, varen fer un acte totalment cívic allà on varen gaudir moltíssim de la festa que és del que es tractava. I res més a dir a n'aquest punt. Gràcies.





P14: És ben conegut que l'àrea de Participació Ciutadana està duent a terme un procés participatiu anomenat "Quines Festes Volem?". Quina conclusió en treu la regidora quan es veu evident que tota aquesta iniciativa ha estat ignorada per la regidoria de Festes?

R14: Respon la regidora Joana Xamena Cifre, primer de tot vol agrair-li la pregunta al regidor Bartomeu Cifre Ochogavia.

Abans dues prèvies, la primera que *Les Festes que volem* no és sols una iniciativa de la regidora de Participació Ciutadana. *Les Festes que volem* sorgeix d'una voluntat clara de tot l'equip de Govern. I com s'ha vist aquests dies de tota la ciutadana, per repensar unes festes que fa anys i legislatures (també quan vostès governaven) que necessiten ser repensades de dalt a baix.

Participació va iniciar i liderar, aquest procés per demanda de regidoria de Festes, però amb la voluntat i convenciment de que: u, calia implicar a tothom; i dos, que això anava més enllà d'una patrona. Aquest procés, pensam totes les festes de tot el municipi durant tot l'any i per la dècada que vengui.

La segona prèvia és explicar com entenem aquest regidoria la tasca que estam fent. Hi ha dues maneres de fer política, la que reacciona al vents d'un dia i la que escolta al temps d'una època. La primera no transforma, sols improvisa. La segona és la que canvia les coses a millor. Per això, *Quines Festes volem?* I totes les accions que feim des de Participació Ciutadana i de totes les àrees de les quals jo en som la regidora, no pensen com improvisar, sinó com pensar molt més enllà. No pensam què necessitam ahir, sinó el que necessitam en els pròxims anys, a les pròximes dècades. És un procés com a tal i en aquest procés, sempre hem cercat primer de tot la transversalitat; segon, la participació de tothom i tres; deixar enrere la política de la reacció, per una política de la planificació i, com he dit abans de la transformació cap a una Pollença que crec que ha de ser millor.

I, des d'aquí li vull dir que es fa feina amb el poble, des del poble i per al futur. Miri, senyors, una mai se sent ignorada sinó acompanyada. Me permeteu que faci un repàs del que està fins ara en aquest procés, perquè avui crec que ha sortit i crec que és necessari que s'hagi entès des de Participació Ciutadana tot el que he fet.

Primer ens vàrem reunir amb el Consell de la Infància i vàrem fer aquí una espècie de plenari. Després vàrem continuar i ens vàrem reunir amb les escoles per escoltar la veu de tots els adolescents. Vàrem continuar amb dos consells d'àrees: un, en el que hi havia tot el món de l'esport, tots els clubs esportius; i un altre allà on hi havia totes les associacions culturals.

És un procés que ja ha donat resultats, avui mateix tots els membres des consistori estau convidats a assistir al Club Pollença per veure els resultats del Consell de la Infància. Ho podeu consultar a xarxes socials i a la pàgina web, però també vull ser molt clara; el procés està en marxa, queden passes, queden passes a fer i les volem fer de forma activa. El procés requereix de temps, precisament, perquè com deia passen a llarg termini.

Seguim escoltant a la gent i seguim dibuixant les festes de la pròxima dècada plegats. No hem acabat. Ens queda pendent el mes de setembre, convocar els consells d'acció social, que ja tenim data posada; gent gran, associacions de la Tercera Edat i el Consell d'àrea del Teixit empresarial i Comerç local del municipi que també ja començam a organitzar dates.





La participació no es sol fer dues reunions; és escoltar, és anotar, és analitzar, és treure conclusions i sobretot presentar aquestes conclusions al poble. I això, amb això estam ara mateix, preparant aquestes darreres fases. Així que, llanço des d'aquí amb el compromís polític a tota la ciutadania que és compartir amb tots els membres del grup polític i amb tot l'equip de Govern, les festes que volem.

Una vegada que tengui tots els resultats i s'hagi escolat a tothom; hi haurà una presentació pública on explicarem les innovacions que la gent ha decidit. I amb tots els membres del consistori; tant el Govern, com l'oposició; estic segura que hi podran subscriure. Uns resultats que aniran més enllà dels valors polítics de cada un, i més enllà dels fets d'aquesta setmana. Uns resultats que permetran a tots i a totes caminar plegats cap a tornar a ser el poble referent de festes de tot Mallorca.

Però no vull defugir de la polèmica i em permetreu respondre a la seva pregunta, que respongui com entén la meva regidoria els fets ocorreguts aquests dia. Li vull contestar que crec que enlloc d'eclipsar i ignorar el procés que hem iniciat, li dona més raó de ser que mai. Crec que enlloc de negar la feina d'aquest l'equip de Govern en les festes que volem, li dona més forces que mai, que ens dona força a tot l'equip de Participació Ciutadana per seguir amb aquest procés. El que ha passat aquests dies és el resultat d'anys d'improvisació i falta d'innovació; així que, no em sent ignorada quan veig que la feina que hem fet, la feina que feim i la feina que estam fent és l'adequada. La d'obrir les festes a la gent, amb mirada llarg i convenciment polític. Una vegada presentem els resultats sabrem que podrem passar de la improvisació a la inèrcia, a la transformació de les festes amb gust agredolç, a unes festes de liderin Mallorca.

I acab amb una declaració clara, el que vàrem veure fa dos dies, Participació ha escoltat i seguirà escoltant al jovent. I és el deure de la meua àrea integrar tot el que ha passat aquests dies i el procés. I seguir fent de pont entre Govern i ciutadania. Després d'anys d'inèrcia i falta d'innovació a festes, el meu equip polític i l'equip de Govern hem obert les festes a la gent perquè ells decideixin què volen veure, i perquè ells s'impliquin en la seva organització de manera transparent i transformadora. Agafam força del jovent per fer festes com hem fet aquests dies per repensar què volem pel futur, i no em sent ignorada perquè la feina no ha acabat. I feim el que el poble ens demana, amb el poble i des del poble; i per tant, seguirem. Moltes gràcies.

Diligència.- Per fer constar que, quan són les 10,23 hores, el regidor Mateu Soler Estrany s'absenta de la sessió.

P15: Sabem que l'Ajuntament de Pollença és un dels tres municipis adherits, per segon any consecutiu, al programa «Festes segures» per prevenir i reduir situacions de risc durant les festes. Ens podríeu dir quines mesures concretes s'han aplicat enguany?

R15: Sí, contesta la regidora. Hem fet diferents publicacions i presentacions allà on no hem pogut veure la vostra assistència, crec que els ho havia de dir.

Dir que aquest programa de festes és un programa que es duu des de principi d'any fins a finals d'any amb col·laboració amb l'EBAP, amb el policia tutor autonòmic, amb el coordinador. És un programa de festes de seguretat molt ambiciós, on hi ha tot un llistat d'adjectius que es van diagnosticant i avaluant a cada passa. Agafa des de control d'aforament d'establiments, normes de seguretat, de prevenció, de venda alcohòlica, de drogues... Té molts d'aspectes.





I, enguany, a nivell pedagògic s'ha ampliat l'edat d'actuació a nivell de seguretat i s'han estat controlant totes aquestes mesures de seguretat. Ara s'ha de fer una avaluació a posteriori, i s'han d'acabar de perfilar tots els objectius que han rascat.

Intervé ara, la regidora Joana Xamena Cifre. Afegeix que pel fet que des d'Igualtat hi ha hagut tot "lo" de *"No, i punt"*. Està bé, també, dir-ho ara perquè la ciutadania també ho senti i ho tingui evident. *"No, i punt"* és un protocol específic per festes. Es va fer per dia 12 de juliol, per la festa de La Gola del moll, i ara també tindrem aquesta carpa perquè hi ha tot un protocol establert allà on hi estam involucrats quasi totes les àrees. Hi haurà una carpa que estarà des de dia 2 d'agost a les 16.30 h fins a les 21.30 h, estarà ubicada davant la pescateria.

També volia dir que hem fet una formació a molts de bars, i a tots els bars de Pollença se li ha repartit un cartellet amb el codi QR allà on qualsevol persona que necessiti fer ús d'ell, ho pot fer. Què hi ha a n'aquest codi QR? Hi ha com actuar, tant si tu ets víctima, com si tu has vist una agressió, quines accions pot dur; però també si tu ets un agressor. I el que són realment accions a dur a terme.

Llavors, també hi ha *"No siguis ase"* és un projecte que es duu a terme. Aquest projecte té un lligam amb el que ha dit la meua companya, la Sra. Jiménez, perquè hi haurà una carpa també de control de drogues i alcoholèmia; i això serà el dia de la Marxa Fresca, dia 31.

Anam molt més enllà, també tenim el *"Pus violència"* allà on també vos ho trobareu. Ho dic perquè tota la ciutadania i vosaltres mateixos sàpiguen tot el que hi haurà. Treballam per aquesta seguretat des de diverses àrees, donant-nos la mà i compartint feines perquè això sigui un poble molt més segur.

P16: Després de la baixada de la bandera hi va haver un incident a causa de la massificació, trobau que de cara els propers anys s'hauria de prendre alguna mesura per evitar accidents?

R16: Sí, totalment, respon la regidora Maria José Jiménez Escribano. És veritat que hi va haver més massificació perquè era dissabte. I si, s'ha fet un diagnòstic evident de tot el que va succeir, i es prendran les mesures oportunes de cara a l'any qui ve i posteriors.

P17: Hem vist al programa de festes que, enguany, durant Marxa Fresca, tornarà a haver- hi na Fresketa a la Plaça Vella. Ens podeu explicar com funciona el contracte amb l'empresa adjudicatària que munta aquesta festa? L'any passat, el model de contracte era que l'empresa posava la música i la decoració a canvi de posar una barra que ocupava tota la façana de Ca'n Llobera, i també tenien potestat per marcar els preus de les begudes que servien. El model és el mateix enguany? No creuen que negociar amb la recaptació de les consumicions i el muntatge de la barra pot ser competència deslleial, tenint en compte que la resta d'establiments han de pagar per l'ocupació de via pública i les despeses de tenir obert un local per poder posar una barra durant les festes?

R17: Respon el regidor Mateu Tugores Vives, explica que aquest model d'organització no és nou, vostès també l'empraven a l'anterior legislatura. És veritat que he demanat, he exigít que la barra no sigui tan llarga i jo crec que ho feim per tenir un model de Marxa Fresca i Fresketa que sigui assequible en el municipi, amb el que nosaltres podem tenir.





Li vull dir una cosa, el que costa Marxa Fresca, en podríem fer 5 de la Marxa Fresca de l'any 2022.

P18: Per què no hi ha cap dispensador de begudes al pavelló? Molts usuaris es queixen de la manca d'aquest servei.

R18: Segueix el regidor Mateu Tugores Vives, indicant que no tenen dispensador de begudes perquè en el contracte no tenen obligació de tenir-ne. Estan ara en un procés de cessió i les han retirades i ara té vacances, però no té obligació de tenir dispensador de begudes.

***Diligència.-** Per fer constar que, quan són les 10,28 hores, la regidora Bianca Maria Aguilar Ryan s'absenta de la sessió.*

P19: Tal com vam comentar al darrer ple, tenim coneixement que la comunicació amb la Banda no ha estat tan bona ni fluida com la regidora de Joventut volia fer creure. Ens poden informar sobre la darrera reunió mantinguda, en la qual va haver d'intervenir el batle per reconduir la situació?

R19: No és que hagi volgut fer creure res, vostès han volgut fer creure el contrari, contesta la regidora Maria José Jiménez Escribano. És veritat que el tema de comunicació a vegades és un tema de percepcions. I, podria millorar? Evidentment. Ha millorat, ho hem intentat i crec que ho hem aconseguit en diferents etapes.

Les relacions entre persones com vostè sap, i la banda no és una excepció; tenen alts i baixos. Això no vol dir que hi hagi una manca de comunicació o que ens duguem malament, ni molt manco.

Refent a la reunió que va venir el batle, vostè sap que (i ho sap perquè ha estat batle) que tots els temes que es tracten en el consistori al final el batle és el darrer responsable. I, en aquell moment el que va fer el batle va ser acompanyar-me a la meua assistència a l'assemblea per reforçar el concepte de que el consistori està per facilitar les tasques a la banda.

Acte seguit, per part del portaveu del grup municipal del *Partit Popular*, el regidor David Alonso García, es dóna lectura a les següents preguntes, tot i haver estar formulades fóra del termini estipulat per ser contestades en la present sessió:

P1: Tras el inicio de las obras de la Escoleta Municipal de Pollença se cambió la ubicación de los contenedores de basura situados en el inicio de la Calle Cecilio Metelo, situándolos en la calle sin salida donde está situado Servicios Sociales del Ajuntament, esto provoca, además de las pérdidas de plazas de aparcamiento, y por el incivismo de personas que utilizan estos contenedores; numerosas bolsas cuando estos contenedores quedan llenos. Generando un foco peligroso de ratas. ¿Se trata de una ubicación temporal hasta el final de las obras o piensan dejarlos en dicha calle? ¿Piensan hacer algún tipo de actuación contra esta plaga de ratas, teniendo en cuenta que a unos metros tenemos las oficinas de Bienestar Social además del piso tutelado de Prodis?

P2: En el pasado número 934 del diario L'Estel del 1 de Julio, se publicaron tres páginas de un anuncio de PollençaFolk, ¿nos pueden decir que precio ha tenido esta publicación?





P3: En qué estado se encuentra el acuerdo con el Hotel Pollensa Park para la cesión de los espacios en la calle Bot y Roure?

P4: ¿Piensan hacer alguna actuación en la calle Bot? en vista que sigue siendo una calle peligrosa al compartir el tráfico rodado en ambos sentidos, los camiones de reparto que tienen que dejar sus mercancías, con los viandantes que al no poder utilizar las aceras por estar en mal estado y con postes de telefonía y de iluminación.

P5: Recientemente se han instalado cámaras de vigilancias en diferentes puntos de recogida de basura, sobre todo en zonas rústicas o lejos de zonas urbanas. ¿Piensan instalar más puntos con cámaras? ¿Han tramitado los correspondientes expedientes para poder filmar en zonas públicas?

P6: Seguimos recibiendo quejas de muchos vecinos que viven en zonas rústicas, por la falta de poda de los caminos, provocando esto falta de visibilidad, dificultades en el tránsito al verse estrechados los caminos etc. Hace meses que les dimos una serie de caminos públicos que ya era urgente tratarlos y vemos que todo sigue igual. La respuesta de la responsable Sra. Campomar es que han hecho más kilómetros que en la anterior legislatura, una excusa de “mal pagador” ¿Piensan hacer alguna actuación o tenemos que esperar a que haya algún percance del que nos tengamos que arrepentir?

P7: El Decreto 3337/2025 de Modificación de Planeamiento General en el ámbito de Formentor se habla de la aprobación inicial de la modificación puntual de planeamiento en el ámbito de suelo urbano de Formentor, ¿Piensan convocar al resto de partidos para explicar y en su caso consensuar los cambios que pretenden hacer? Su compromiso cuando en enero de este año iniciaron la suspensión en aquel ámbito era de que hubiera un trabajo conjunto con el resto de los partidos.

P8: En las fiestas de la Verge del Carme i en Sant Pere, así como en otras fiestas de carácter religioso, el equipo de Gobierno sí está asistiendo, como se ha hecho desde hace mucho tiempo ¿Nos pueden explicar que diferencian estas fiestas al Davallament del Divendres Sant? Donde el Señor Alcalde se avocó el representar a todo el consistorio rechazando en nombre de todos los regidores el participar en la procesión.

Una vegada plantejades les anteriors preguntes, el portaveu del grup municipal *Tots-El Pi*, el regidor Bartomeu Cifre Ochogavia, manifesta que també formularà oralment les següents preguntes i precs en el transcurs de la present sessió:

1. He demanat per escrit i de forma reiterada accés a l'expedient pertinent o què ens facilitessin els pressuposts que s'havien fet durant l'execució dels pressuposts dels serveis de socorrisme. En teoria, quan ha passat el temps, hem de poder accedir a l'expedient però no ha estat així, per tant, hem de rebre una comunicació al respecte o que ens passin el pressupost o que obrin un expedient i ens donin accés. L'equip de govern ja està fora de termini incomplint totalment el que marca la pròpia normativa, per tant, si no ho fan haurem d'anar a prendre altres mesures. Per favor, compleixin amb la normativa i facin el que els hi toca o, almenys, la informació que tenen en referència a aquest servei: si tenen els 3 pressuposts, ens passin els 3 pressuposts; si tenen l'expedient de contractació, l'expedient de





contractació que hi hagi aquesta documentació, etc... i sinó haurem d'anar a altres organismes a queixar-nos de la seva manca de diligència i de transparència.

2. Exactament el mateix, que vaig fer unes instàncies demanat uns informes en referència a actuacions i obres que ha fet aquest Ajuntament o EMSER, en el seu cas, a les parcel·les ubicades a la zona de can *Escarrintxo*, en relació a la sol·licitud d'uns informes sectorials supramunicipals que tampoc ens han fet arribar.

3. Prec: Que ja deixessin d'una vegada per totes de fer un ús partidista de les xarxes municipals. Les xarxes municipals són per informar, per explicar les coses que fa l'Ajuntament i no per fer un ús partidista, preparat, meditat del que és la informació. Això, no deixa de ser part d'aquests dictadures democràtiques de les que ja estam avesats en aquest Ajuntament.

I, vostès tenen el seu perfil polític dels seus partits perquè ho puguin fer, i no perquè n'emprin els perfils municipals pagats amb doblers públics i amb doblers de tots.

Per tant, el que han de fer és complir amb el codi ètic que vostès tenen i del seu perfil polític facin el que vos doni la gana; però dels perfils públics s'han de dedicar única i exclusivament informar d'una manera rigorosa i clara a la ciutadania. I no, com està fent el senyor batle davant tota la ciutadania perquè estam vivint una dictadura amagada i vostè és un dictador.

Seguidament s'obre un debat entre el batle i el regidor Bartomeu Cifre Ochogavia (.../...).

Afegeix el regidor Cifre Ochogavia que el que està fent el batle dins el Ple d'aquesta Corporació, així com l'ús del mitjans de l'Ajuntament és digne de l'antic règim, no és digne d'una democràcia del segle XXI, al què el batle li contesta que moltes gràcies per aquestes lliçons de democràcia que sempre li agrada fer manifestant que cadascú miri la seva realitat i el seu passat i que no li ha de donar lliçons de res, i manco de democràcia i de transparència atès que el seu aval, la seva història, aquí l'avalen, i l'avalen d'una forma clara i absoluta, per tant, li agraeix totes les seves recomanacions, però això és una democràcia "pesi a qui pesi", aquí és una democràcia amb totes les lletres, d e m o c r à c i a. Moltes gràcies.

I sense més assumptes a tractar, el batle-president dona les gràcies i desitja bones festes a tothom; i seguidament, aixeca la sessió de la qual com a secretària, estenc aquesta acta.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT

Ajuntament de Pollença

CARRER Calvari 2, POLLENÇA. 07460 (Illes Balears). Tel. 971530108. Fax: 971530783



ÍNDIX ENREGISTRAMENT INTERVENCIONS ACTA PL/2025/13

Les intervencions dels grups municipals o membres de la Corporació en els diversos punts es troben enregistrades en el suport digital corresponent al següent enllaç: **Sessió ordinària del Ple de 30 de juliol de 2025** que s'adjunta com a annex i on es reflecteix el seu minutatge.

Ordre del dia	Situació de minutatge
A) PART RESOLUTIVA	
1. Aprovació de les actes de les sessions anteriors	De: 00:01:05 A: 00:01:16
2. Expedient 3065/2025. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de ratificació de la Resolució de Batlia núm. 2025/806, de 10 de juliol, de personació davant el TSJ de les Illes Balears en recurs contenciós interposat (Procediment Ordinari 548/2025)	De: 00:01:18 A: 00:12:30
3. Expedient 3124/2025. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la concessió de les Distincions en el dia de la Patrona 2025	De: 00:12:34 A: 00:31:28
4. Propostes/Mocions d'urgència: Expedient 3367/2025. Moció del grup municipal Tots - El Pi per a regular i coordinar les Festes de la Patrona mitjançant una comissió específica	De: 00:31:33 A: 00:51:38
B) PART DE CONTROL I SEGUIMENT	
1. Informació de Batlia	De: 00 :51:43
2. Dació de compte de les resolucions de Batlia	A: 00:51:53
3. Precs i Preguntes	De: 00:51:57 A: 02:05:40

